
 

 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 9. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 1.11.2023 se uskutečnilo 9. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:30 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Vladimír Melichar, Mgr.Bc. 

Hana Žáková, Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková 

Omluveni :  Mgr. Eva Plhová 

Nepřítomni :   

Hosté:   

- 

 

Program :              

1. Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3.Karlovy Vary – letiště – plánované rozšíření a prodloužení přistávací dráhy – aktuální 

stav řešení odvodnění 

4.Regionální surovinová politika Karlovarského kraje – návrh koncepce dle zákona 

č.100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí 

5.Různé 

 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádné  připomínky či doplnění k navrženému programu nebyly 

vzneseny. 
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 9. 

jednání. 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vzala na vědomí, že úkony 

tajemníka komise bude při jeho 9.jednání za nepřítomného Ing.Vladimíra Krůtu 

(rodinné důvody) vykonávat Ing. Stanislav Průša.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička,  Mgr.Bc. Hana Žáková, Jaroslav Hrdlička, 

Zdeňka Batíková, Mgr. Vladimír Melichar  

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3.Karlovy Vary – letiště – plánované rozšíření a prodloužení přistávací dráhy – 

aktuální stav řešení odvodnění  

 
Úvodní informaci o aktuálním stavu podal členům komise Mgr.Melichar. Mimo jiné 

konstatoval, že jednání Letištního výboru pro životní prostředí (viz usnesení z 8.jednání 

komise) se uskuteční 29.11.2023. Dále uvedl, že stavební řízení v předmětné věci je 

v současné době přerušeno. K bodu proběhla krátká diskuse, kde bylo řešeno především 

stanovisko Krajského úřadu Karlovarského kraje, odboru životního prostředí a 

zemědělství jako příslušného vodoprávního úřadu k problematice osazení čističky 

odpadních vod. Mgr. Melichar zajistí předání stanoviska Magistrátu města Karlovy Vary, 

odboru rozvoje a investic adresované společnosti Siebert – Talaš, spol. s r.o. i  

Karlovarkému kraji.   

 

 

K projednávanému bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

4.Regionální surovinová politika Karlovarského kraje – návrh koncepce dle 

zákona č.100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí 

 

Po úvodu předsedy komise Ing.Vinše upozornil Mgr.Melichar, že veřejné projednání 

návrhu koncepce se uskuteční 22.listopadu 2023 od 15 hodin v Zastupitelském sále 

v budově A Krajského úřadu Karlovarského kraje, Závodní 353/88, Karlovy Vary. Poté se 

slova ujal RNDr. Růžička. V úvodu upozornil na možný střet zájmů v předmětné věci 

(podílel se na zpracování některých podkladů v rámci předmětné koncepce).  
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Poté podal RNDr. Růžička členům komise velmi obsáhlou informaci o projednávané 

koncepci. V úvodu se zabýval procesními záležitostmi posouzení. Následně pak přešel na 

odbornou část materiálu, kdy podrobně popsal její obsah. Upozornil mimo jiné na střet 

dvou veřejných zájmů a to ochrany přírody a těžby nerostných surovin. RNDr. Růžička 

také uvedl některá svá doporučení, která se týkají minimalizace dopadů těžby nerostných 

surovin (např. neotevírat nová ložiska bez uzavření stávajících). Samotné vyhodnocení 

regionální surovinové politiky pro Karlovarský kraj má za cíl mimo jiné také vyhodnotit, 

zda bude v kraji dostatek nerostných surovin pro investiční akce (např. pro výstavbu 

dálnic). Po veřejném projednání návrhu koncepce musí být vyřízeny připomínky, které 

k ní byly vzneseny. Koncepce jako taková je nadstavba, přičemž pro jednotlivé dílčí 

záměry (pokud splní zákonná kritéria) budou probíhat následně procesy posuzování jejich 

vlivů na životní prostředí (EIA).  

V následné diskusi upozornil Mgr. Melichar, že město by mělo zaujmout ke koncepci 

stanovisko. Už i koncepce omezuje zájmy města (např. střety se zástavbou, územním 

plánem, životním prostředím). Z pohledu obyvatel není přípustné, aby se město 

nevyjádřilo. Město (samospráva) se k oznámení nevyjádřilo, nyní je ale možnost vyjádřit 

se v rámci veřejného projednání (termín pro vyjádření je do 27.11.2023).  

  

  
Usnesení 

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary, aby Statutární město Karlovy Vary (samospráva) vydalo k návrhu 

koncepce Regionální surovinová politika Karlovarského kraje své stanovisko 

v termínu do 27.11.2023.  

 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů doporučuje Radě města 

Karlovy Vary, aby Statutární město Karlovy Vary (samospráva) deklarovalo 

střety v oblastech : 

-stávajícího využití území 

-plánovaného rozvoje 

-životního prostředí 

-ochrany podzemních zdrojů léčivých vod 

 

Zejména je třeba se soustředit na stávající dobývací prostory a chráněná 

ložisková území.  

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Jaroslav Hrdlička, Zdeňka Batíková, Mgr.Bc. Hana Žáková,  Mgr. 

Vladimír Melichar  

proti:   -     zdržel se:  RNDr. Jaroslav Růžička    nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr. Eva Plhová 

                                  Usnesení bylo přijato       
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5.Různé 

 

5.1. Karlovy Vary – zanedbanost některých ploch 

 

Mgr. Melichar upozornil na zanedbanost některých ploch ve městě. Vyzval členy komise 

ke sledování svého okolí a navrhl možnost vylepšit některé plochy novými nátěry. 

Členové komise se shodli, že toto téma bude navrženo pro příští jednání komise jako 

samostatný bod. 

 

 

 

 

 

V závěru jednání komise bylo také konstatováno, že na dalším jednání bude členům 

komise předána informace z Letištního výboru pro životní prostředí a informace o 

projednání návrhu koncepce Regionální surovinové politiky Karlovarského kraje.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

2.11.2023 

Zapsal: Ing. Stanislav Průša 

 

 


